
 

Skolebestyrelsen Engelsborgskolen 
 

 

Mandag d. 18. september 2023 klokken 17.00 – 19.30 

 

Lokale: Personalerum, administrationsbygningen 2. sal 

 

Mødeleder: Kristina 

 

Referent: Sas 

 

Forplejning: Smørrebrød 

 

Deltagere: Morten Hornbæk, Tina Svendsen, Andreas Olesen, John Poulsen, Louise 

Worm Henriksen, Kristina Rye Løndsmann, Bettina Kallenbach, Martin Steno, Sasa 

Popowitc, Birthe Pedersen, Søren Langkilde, Albert Groth, Gustav Sørensen, Luca 

Bak, Sarah Beckwith 

 

 

Afbud: Ronak Holm, Morten Hornbæk, Louise Worm; Gustav Sørensen, Albert Groth 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

1. Meddelelser  
 
 
Formand: 
 
Ledelse: 
 
 
 
 
 
 
 
Elever: 
 
 
 
 
Medarbejderrepræsentanter: 
 
 
 
Andre meddelelser:  
 
 
Kl. 17.00 – 17.30 
30. min. 
Orientering v. alle 

 
 
 
Ingen meddelser.  
 
Der er to vakante stillinger. Der er en ledig plads i skb, der 
er skrevet til en suppleant, og der ventes svar. Status på 
byggesagen: Ledelsen har afholdt et mindre møde med 
Anita (projektleder). Der ventes snarligt flere møder med 
personale og ledelse.  Mobilpolitikken går godt, selv om 
der er ca. 10 mobiler der er blevet afleveret til ledelsen, og 
hentet igen af forældre.  
 
Har talt med Martin om elevrådsdagen. ”Vi vil lave udvalg, 
og spørger de andre elever, hvad type af udvalg der 
ønskes”. Der er også planer for hvordan en sådan dag 
kunne forløbe.   
 
Trivselstimen bør også indeholde temaer om digitale 
fællesskaber. Der arbejdes på en model hvor man ønsker 
at medindrage de store elever.   
 
Andreas ønsker at stopper i SKB.  
 

2. Godkendelse af dagsorden 
 

Godkendt  

3. Godkendelse af referat fra 
sidste møde 

Godkendt  

4. Evaluering af bestyrelsens 
deltagelse på 
forældremøder. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Vi er nu næsten igennem alle forældremøder. Det er 
aftalt at dette evalueres årligt og en eventuel 
justering besluttes. 
Det har været en positiv oplevelse.  
Fællesmøder et godt sted. Søren havde en opfattelse 
af at det var for proffesionelt, så nogle forældre ikke 
turde spørge ind til SKB.  
Der ønskes at fortsætte dette tiltag. 
Nogle forældre havde oplevet flere personalskift og 
havde spurgt ind til om der var fokus på personalets 
trivsel ift fastholdelse. Bettina fortalte at der tidligere 



 
 
Kl. 17.30 – 17.45 
15. min. 
Evaluering/beslutning v. Kristina 

var fremlagt data for personaleomsætning på 
Engelsborgskolen og at denne lå lavere end de 
kommuner vi normalt sammenligner os med. Der er 
et vedholdende og kontinuerligt fokus på hele 
personalegruppens trivsel med afsæt i fastholdelse og 
tiltrækning.  
Et mindre kritikpunkt: Hvorfor starter vi på forsk. 
tidspunkter?  Nogle er startet kl.16:30, andre kl. 
17:00, og flertallet kl. 17:15. Næste år bliver det kl. 
17:00 eller kl.17:15, afhængig af om der kommer 
pædagoger med. Lærerene/pædagogerne fik meget 
ros. Forslag om at et SKB-medlem kunne deltage 
yderligere i et klassemøde, afhængigt af temaet, i så 
fald skal man være der som ”øre” og ikke diskutere. 
Birte (lærer) fortalte om at hun havde inviteret Sas 
(klubleder) med i starten af deres møde, og at dette 
havde været godt.    

5. Princip for skolerejser og 
hyttetur. 

 
 
 
 
Kl. 17.45 – 18.15 
30. min 
Drøftelse/ beslutning v. Kristina og Bettina 

Udkast til princip for skolerejer og hyttetur til 
kvalificering og godkendelse. 
Udkast var vedhæftet som bilag. 
Punktet skulle være på Med-mødet d. 18. sept. , men 
da Med-mødet blev rykket venter vi med at 
konkludere. Kontaktforældre for 5. klasser skal 
medindrages, da hytteturen er i 6.klasse, og det er 
begrænset hvor meget man kan nå i 6.klasse. 
Eleverne og forældrene skal være aktive.  Der skal 
være fokus på fællesskabet og relationer, når der 
laves indsamlinger, loppemarkeder, boder etc.  

6. Status Trivselstimen 
 
 
 
 
 
Kl. 18.15 – 18.30 
15. min 
Orientering v. Bettina 

Det blev besluttet efter ønske fra elevrådet, at der for 
indeværende skoleår skulle indføres en trivselstime. 
Tænkningen for trivselstimen er fremlagt for skolens 
bestyrelse og på et lærermøde. Timen afvikles i stedet for 
medborgerskab og dannelse – men grundlaget for at 
arbejde med dannelse og klassens grundlov er stadig en 
del af fundamentet for den ugentlige lektion. I den store 
afdeling arbejdes der målrettet sammen med klassens 
elever omkring dagsorden for timen hver uge. 
Nyt fra elevrådet er fast punkt. Der skal også være et 
tema. Vi drøfter stillasering af møderne i 0-5. kl., og 6-9 kl.. 
der laves en årsplan for temaer der drøftes med elevrådet,  
derefter i Pædagogisk Udvalg og slutteligt i SKB.   

7. Formidling 
Kl. 18.30 – 18.40 
Beslutning v. Kristina 

Bettina efterlyser et skriv fra sbk til forældrene: Hvor er vi 
nu, og hvad sker der ift kapacitetsprocessen og de 
besluttede distriktsændringer og besparelser. Dette er på 
vej sagde formanden.  

8. Eventuelt 
 

Intet  



Kl. 18.40 – 18.45 
5. min v. Kristina 

9. Rundvisning på skolen 
 
 
Kl. 18.45 – 19.30 
45. min. 
Orientering v. Ledelsen 

Der blev vist  rundt på skolen, og vi sluttede 
rundvisningen af på Baune.  

10. Kommende punkter  
 

 


